

កម្មវិធីជំនួយជាសាច់ប្រាក់គ្រោះមហន្តរាយ សំណួរដែលគេសួរជាញឹកញាប់

តើកម្មវិធីជំនួយជាសាច់ប្រាក់គ្រោះមហន្តរាយគឺជាអ្វី?

ក្រសួងសង្គមកិច្ច និងសេវាសុខភាពធ្វើឱ្យសកម្មកម្មវិធីជំនួយជាសាច់ប្រាក់គ្រោះមហន្តរាយ ឬ DCAP នៅពេលដែលរដ្ឋាភិបាលប្រកាសអាសន្នរបស់រដ្ឋជាក់លាក់។ កម្មវិធីនេះមានគោលបំណងជួយពលរដ្ឋរ៉ាំរ៉ៃនិរន្តរ៍មួយចំនួនបំពេញតម្រូវការមូលដ្ឋានរបស់ពួកគេអំឡុងពេលអាសន្នរបស់រដ្ឋ។

ហេតុអ្វីវាបានកើតឡើង?

រដ្ឋាភិបាលសហព័ន្ធបានអនុម័តការអនុវត្ត DCAP ម្តងទៀតក្នុងរដ្ឋរ៉ាំរ៉ៃនិរន្តរ៍។ មានប្រសិទ្ធភាពនៅខែមេសាឆ្នាំ 2021, DCAP នឹងត្រូវដាក់ឱ្យដំណើរការឡើងវិញក្នុងការឆ្លើយតបនឹងការអាសន្នដ៏ធំ COVID-19។ ផ្នែកសេវាសហគមន៍ DSHS បានបន្ថែមមូលនិធិ និងបញ្ជាថ្មីពីរដ្ឋាភិបាល Inslee ដើម្បីគ្រប់គ្រងកម្មវិធីបណ្តោះអាសន្ននេះដើម្បីជួយពលរដ្ឋរ៉ាំរ៉ៃនិរន្តរ៍កាត់ត្រាលំបាកដែលមិនធ្លាប់មានពីមុនមក។

តើខ្ញុំអាចទទួលបានជំនួយនេះញឹកញាប់ប៉ុណ្ណា?

ដោយផ្អែកលើបញ្ហាបច្ចុប្បន្នពីរដ្ឋាភិបាល កម្មវិធី DCAP អាចត្រូវបានផ្តល់ជូនជារៀងរាល់ខែ។ ការដាក់ពាក្យថ្មី និងការសម្ភាសន៍ត្រូវបានតម្រូវសម្រាប់សំណើរនីមួយៗអំឡុងពេលនេះ។

តើកម្មវិធីនេះអាចរកបានយូរដល់ពេលណា?

នេះគឺជាកម្មវិធីបណ្តោះអាសន្ន ហើយនឹងបញ្ចប់នៅពេលភាពអាសន្នរបស់រដ្ឋបញ្ចប់ ឬនៅពេលមូលនិធិទាំងអស់ត្រូវបានផ្តល់ មួយណាដែលឆាប់ជាង។

តើខ្ញុំអាចទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ជាសាច់ប្រាក់ DCAP សូម្បីតែពេលខ្ញុំមិនមានកេងរស់នៅជាមួយខ្ញុំឬទេ?

បាទ/ចាស

(បន្តនៅទំព័រចន្លាប់)



តើខ្ញុំដាក់ពាក្យដោយរបៀបណា?

កម្មវិធីនេះទាមទារការដាក់ពាក្យ និងការសម្ភាសន៍។ ត្រូវសារអាច៖

- ការដាក់លើបណ្តាញនៅ WashingtonConnection.org ហើយបន្ទាប់មកទូរស័ព្ទទៅមជ្ឈមណ្ឌលទំនាក់ទំនងសេវាអតិថិជននៅលេខ 877-501-2233 ដើម្បីបំពេញការសម្ភាសដែលបានទាមទារ។
- ទូរស័ព្ទទៅ 877-501-2233 ចន្លោះពីម៉ោង ៨ ព្រឹក – ៣ រសៀល ថ្ងៃចន្ទដល់សុក្រដើម្បីបំពេញដំណើរការដាក់ពាក្យទាំងមូល។
- យើងអាចកំណត់សិទ្ធិទទួលបានរបស់អ្នកសម្រាប់កម្មវិធីរបស់យើងទាំងអស់ក្នុងការសម្ភាសតែមួយ។

តើខ្ញុំអាចទទួល DCAP និងកម្មវិធីជាសាច់ប្រាក់ផ្សេងទៀតនៅពេលដំណាលក្តីបានទេ?

ទេ។ DCAP គឺសម្រាប់គ្រួសារដែលមិនមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់កម្មវិធីសាច់ប្រាក់ DSHS ផ្សេងទៀត។

តើដែនកំណត់ប្រាក់ចំណូលសម្រាប់កម្មវិធីនេះគឺប៉ុន្មាន?

ដែនកំណត់ប្រាក់ចំណូលស្របច្បាប់ (បន្ទាប់ពីកាត់កង) សម្រាប់ប្រាក់ចំណូលទាំងអស់ដែលបានរំពឹងក្នុងខែដែលពាក្យសុំផ្អែកលើទំហំគ្រួសាររបស់អ្នក។ សូមមើលតារាងខាងក្រោម ៖

ទំហំគ្រួសារ	ដែនកំណត់ប្រាក់ចំណូលបន្ទាប់ពីកាត់កង
1	\$363
2	\$459
3	\$569
4	\$670
5	\$772
6	\$877
7	\$1,013
8+	\$1,121

តើមានដែនកំណត់ធនធានសម្រាប់កម្មវិធីនេះឬទេ?

អំឡុងពេលត្រួតពិនិត្យបច្ចុប្បន្ន ធនធានអាចរកបានរបស់អ្នកដល់ទៅ \$6,000 ត្រូវបានលើកលែង។ សមធម៌ដល់ទៅ \$10,000 ក្នុងរយៈពេលមួយត្រូវបានលើកលែង។

តើព័ត៌មានអ្វីដែលខ្ញុំត្រូវការសម្រាប់ការសម្ភាសន៍របស់ខ្ញុំ?

អំឡុងពេលសម្ភាសន៍ យើងនឹងពិភាក្សាពីប្រាក់ចំណូលទាំងអស់របស់អ្នករំពឹងសម្រាប់មួយខែ ធនធានអ្វីដែលអ្នកអាចប្រើបាន ការកាត់កងអ្វីដែលយើងអាចធ្វើ និងការចំណាយណាមួយអ្នកត្រូវការជួយ។

តើប្រភេទការចំណាយអ្វីដែលខ្ញុំអាចទទួលបានជំនួយ?

DCAP គ្របដណ្តប់ប្រភេទតម្រូវការខាងក្រោម៖ ថ្លៃទឹកថ្លា ការប្រើប្រាស់សម្លៀកបំពាក់ ការថែទាំវេជ្ជសាស្ត្រអនិគិល ការផ្គត់ផ្គង់គ្រួសារ និងតម្លៃដឹកជញ្ជូនទៅធ្វើការ។ DCAP ក៏អាចជួយនូវអាហារ តែប្រសិនបើអ្នកមិនមានសិទ្ធិសម្រាប់បន្តអត្ថប្រយោជន៍អាហារប៉ុណ្ណោះ។

តើចំនួនអត្ថប្រយោជន៍ DCAP អតិបរមាគឺប៉ុន្មាន?

ចំនួនអត្ថប្រយោជន៍អាស្រ័យលើទំហំគ្រួសាររបស់អ្នក ប្រាក់ចំណូល និងតម្រូវការ។ អត្ថប្រយោជន៍អតិបរមាគឺវាយនៅខាងក្រោម ៖

ទំហំគ្រួសារ	ចំនួនអត្ថប្រយោជន៍អតិបរមា
1	\$363
2	\$459
3	\$569
4	\$670
5	\$772
6	\$877
7	\$1,013
8+	\$1,121

តើខ្ញុំត្រូវតែជាពលរដ្ឋអាមេរិកឬ? ចុះបើខ្ញុំមិនមានលេខសន្តិសុខសង្គម?

អ្នកមិនត្រូវបានទាមទារជាពលរដ្ឋអាមេរិកទេ ឬមានស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍ជាក់លាក់ដើម្បីទទួល DCAP ទេ។ ការទូទាត់ DCAP ណាមួយត្រូវបានដកចេញពីគេស្តង់ដារសាធារណៈ។ អ្នកក៏មិនត្រូវបានទាមទារឱ្យផ្តល់លេខសន្តិសុខសង្គមដើម្បីទទួល DCAP ដែរ។

តើព័ត៌មានអន្តោប្រវេសន៍របស់ខ្ញុំនឹងត្រូវចែករំលែកជាមួយអាជ្ញាធរអន្តោប្រវេសន៍ (ភាពជាពលរដ្ឋអាមេរិក និងសេវាអន្តោប្រវេសន៍) ឬទេ?

DSHS នឹងមិនផ្ទៀងផ្ទាត់ព័ត៌មានអន្តោប្រវេសន៍ជាមួយ USCIS សម្រាប់អ្នកដែលមានសិទ្ធិទទួលបាន DCAP ទេ។ បុគ្គល ឬគ្រួសារដែលមានសិទ្ធិសម្រាប់កម្មវិធីជំនួយជាសាច់ប្រាក់ ឬអាហារផ្សេងៗនឹងត្រូវបានផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍ដោយ DSHS តាមរយៈ SAVE system ក្រោមកិច្ចសន្យារបស់វាជាមួយ USCIS។

តើខ្ញុំទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ដោយរបៀបណា?

ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានអនុម័តសម្រាប់ DCAP អត្ថប្រយោជន៍របស់អ្នកនឹងបញ្ចេញទៅការផ្ទេរអត្ថប្រយោជន៍អេឡិចត្រូនិក EBT ឬកាត របស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកមិនមែនទេ យើងនឹងផ្តល់កាតមួយដល់អ្នក។ កាតរបស់អ្នកនឹងត្រូវផ្ញើទៅអ្នកតាមសំបុត្រ លុះត្រាតែអ្នកមានអាសយដ្ឋានដឹកជញ្ជូនទូទៅ។